
 
BR. 0002.1.17. 2012. IV 
 

Protokół Nr XVII/12 
sesji Rady Miejskiej Legnicy 

z dnia 27 lutego 2012 r. w godz. 1000 do 1050 
 
Sesję otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej Legnicy Ryszard Kępa. 
 

Na stan 25 radnych, w sesji uczestniczyło 24 radnych. Nieobecny usprawiedliwiony radny Jacek Kiełb. 
Jest kworum i Rada moŜe podejmować prawomocne decyzje. Lista obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu. 
 

Przewodniczący powitał: 
• zastępców Prezydenta panią Dorotę Purgal, pana Ryszarda Białka, 
• Sekretarza i Skarbnika Miasta - lista stanowi zał. nr 2 do protokołu,  
• dyrektorów Wydziałów Urzędu Miasta, kierowników jednostek organizacyjnych współpracujących z Radą, 

dyrektorów przedsiębiorstw, instytucji - lista stanowi zał. nr 3 i 4 do protokołu, 
• przedstawicieli mass- mediów, 
• mieszkańców miasta, 
• wszystkich Radnych. 
Na wniosek Przewodniczącego Rada powołała sekretarzy obrad w składzie: 
• Pani GraŜyna Pichla.  
• Pan Sławomir Skowroński. 
• Pan Krzysztof Ślufcik. 
 
Przewodniczący Rady Ryszard Kępa poinformował, Ŝe Prezydent Miasta Legnicy pismem z dnia 16 lutego 
2012 r. wystąpił z wnioskiem wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały zmieniającego uchwałę 
w prawie warunków udzielania bonifikat od opłaty z tytułu przekształcenia prawa uŜytkowania wieczystego 
w prawo własności nieruchomości stanowiących własność Gminy Legnica – ( druk- 11/XVII ). Zaproponował 
rozpatrzenie, projektu uchwały w pkt 6. 7) porządku obrad.  
 
Poinformował, Ŝe w przesłanym porządku obrad dzisiejszej sesji w pkt 6. 7) omyłkowo wpisano projekt 
uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu PKS TRANS-
POL połoŜonego przy Al. Rzeczypospolitej w Legnicy - ( druk – 7/XVII ), powinien być wpisany projekt uchwały 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu PKS 
TRANS-POL połoŜonego przy Al. Rzeczypospolitej w Legnicy - ( druk – 7/XVII ). Za zaistniała pomyłkę 
przeprosił. 
 
Radny Jacek Baczyński zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad apelu Rady Miejskiej Legnicy 
w sprawie przyznania telewizji „Trwam” miejsca na multipleksie cyfrowym. 
Kopia apelu stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Przed przystąpieniem do glosowania Przewodniczący zaproponował sprawdzenie urządzenia do głosowania. 
Stwierdzono prawidłowość działania urządzenia. 
 
Przewodniczący Rady Ryszard Kępa postawił pod głosowanie wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 
apelu Rady Miejskiej Legnicy w sprawie przyznania telewizji „Trwam” miejsca na multipleksie cyfrowym. 
Rada nie przyjęła wniosku stosunkiem głosów: za 10, przeciwne – 11, wstrzymujące – 2. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Przystąpiono do realizacji przyjętego porządku obrad. 
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Porządek obrad: 
1. Przyjęcie protokołu z sesji. 
2. Informacja o pracy Rady w okresie między sesjami. 
3. Raport z działalności Prezydenta Miasta Legnicy od 18 stycznia do 14 lutego 2012 r. 
4. Informacja o przyjmowaniu, rozpatrywaniu oraz załatwianiu skarg i wniosków obywateli w Urzędzie Miasta 

Legnicy za rok 2011 ( druk – XVII/1 ). 
5. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Legnicy za rok 2011                     

– ( druk – XVII/2 ). 
6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zasad obciąŜania nieruchomości stanowiących własność gminy Legnica ograniczonym prawem 
rzeczowym – słuŜebnością przesyłu - ( druk 1/XVII ), 

2) zamiaru likwidacji niektórych szkół ponadgimnazjalnych oraz przekształcenia zasadniczych szkół 
zawodowych w Legnicy - ( druk – 2/XVII ), 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków gminnego 
zespołu interdyscyplinarnego do spraw przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz szczegółowe 
warunki jego funkcjonowania – ( druk – 3/XVII ), 

4) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu przejętego od Wojsk 
Federacji Rosyjskiej – kompleks JAR 32 – tereny TBS w Legnicy – ( druk – 4/XVII ), 

5) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dzielnicy Kartuzy w Legnicy – 
tereny usług i mieszkalnictwa, w kwartale zabudowy II Armii Wojska Polskiego, Wrocławska, 
Rzemieślnicza – ( druk – 5/XVII ), 

6) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Legnicy – terenu pod 
Legnicki Park Technologiczny – ( druk – 6/XVII ), 

7) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu PKS 
TRANS-POL połoŜonego przy Al. Rzeczypospolitej w Legnicy – ( druk – 7/XVII ), 

8) uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Obszaru Staromiejskiego 
Centrum Legnicy – dla terenów MU9.1 i U6.1. – ( druk – 8/XVII ), 

9) wystąpienia do Ministra Administracji i Cyfryzacji z wnioskiem o zniesienie urzędowej nazwy 
miejscowości – ( druk – 9/XVII ), 

10) zmiany w składzie osobowym Komisji Rady Miejskiej Legnicy ( druk – 10/XVII ), 
11) zmieniająca uchwałę w sprawie warunków udzielania bonifikat od opłaty z tytułu przekształcenia 

prawa uŜytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości stanowiących własność Gminy 
Legnica – ( druk- 11/XVII ). 

7. Interpelacje, zapytania i odpowiedzi. 
8. Komunikaty i sprawy róŜne. 

 
 

Ad. pkt 1. Przyjęcie protokołu z sesji Rady. 
 
Przewodniczący poinformował, Ŝe protokół Nr 16/12 sesji z dnia 30 stycznia 2012 r. znajduje się do wglądu 
w Biurze Rady od dnia podpisania. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący zaproponował przyjęcie protokołu do akceptującej wiadomości Rady 
 
Sprzeciwu nie zgłoszono Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący zaproponował przyjęcie protokołu do akceptującej wiadomości Rady 
 
Rada przyjęła do akceptującej wiadomości protokół Nr 16/12 sesji z dnia 30 stycznia 2012 r.  
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Ad. pkt 2. Informacja o pracy Rady w okresie między sesjami. 
 
Informację otrzymali wszyscy radni.  
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący zaproponował przyjęcie „Informacji...”  do wiadomości Rady. 
 
Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Rada przyjęła Informację o pracy Rady w okresie między sesjami do akceptującej wiadomości. 
Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 3. Raport z działalności Prezydenta Miasta Legnicy od 18 stycznia do 14 lutego 2012 r. 
 
Raport otrzymali wszyscy radni.  
 
Komisje nie omawiały raportu. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący zaproponował przyjęcie „Raportu...” do akceptującej wiadomości Rady. 
 
Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Rada przyjęła Raport z działalności Prezydenta Miasta Legnicy od 18 stycznia do 14 lutego 2012 r.- 
do akceptującej wiadomości. 
Raport stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 4. Informacja o przyjmowaniu, rozpatrywaniu oraz załatwianiu skarg i wniosków obywateli 
w Urzędzie Miasta Legnicy za rok 2011 ( druk – XVII/1 ). 
 
Informację otrzymali wszyscy radni. 
 
Przewodniczący poinformował, Ŝe Komisje Spraw Obywatelskich i Rodziny, Rewizyjna zapoznały się 
z informacją. Pozostałe komisje przyjęły do akceptującej wiadomości informację. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący zaproponował przyjęcie „Informacji...” do akceptującej wiadomości Rady. 
 
Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Rada przyjęła Informację o przyjmowaniu, rozpatrywaniu oraz załatwianiu skarg i wniosków obywateli 
w Urzędzie Miasta Legnicy za rok 2011 - do akceptującej wiadomości. 
Informacja stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 5. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Legnicy za rok 2011                     
– ( druk – XVII/2 ). 
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Sprawozdanie otrzymali wszyscy radni. 
 
Wszystkie komisje przyjęły sprawozdanie. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący zaproponował przyjęcie „Sprawozdania...”  do akceptującej wiadomości Rady. 
 
Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Rada przyjęła Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Legnicy w roku 
2011  - do akceptującej wiadomości. 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 
 
Ad. pkt 6. 1) Projekt uchwały w sprawie zasad obciąŜania nieruchomości stanowiących własność 
gminy Legnica ograniczonym prawem rzeczowym – słuŜebnością przesyłu - ( druk 1/XVII ). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XVII/161/12 w sprawie zasad obciąŜania nieruchomości stanowiących 
własność gminy Legnica ograniczonym prawem rzeczowym – słuŜebnością przesyłu – stosunkiem 
głosów: za – 24, przeciwne – 0, wstrzymujące – 0. 
Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 6. 2) Projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji niektórych szkół ponadgimnazjalnych oraz 
przekształcenia zasadniczych szkół zawodowych w Legnicy - ( druk – 2/XVII ). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Przewodniczący poinformował, Ŝe Komisja Spraw Obywatelskich i Rodziny zapoznała się z projektem 
uchwały. Pozostałe komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XVII/162/12 w sprawie zamiaru likwidacji niektórych szkół 
ponadgimnazjalnych oraz przekształcenia zasadniczych szkół zawodowych w Legnicy – stosunkiem 
głosów: za – 21, przeciwne – 0, wstrzymujące – 3. 
Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
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Ad. pkt 6. 3) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie trybu i sposobu powoływania 
i odwoływania członków gminnego zespołu interdyscyplinarnego do spraw przeciwdziałania przemocy 
w rodzinie oraz szczegółowe warunki jego funkcjonowania – ( druk – 3/XVII ). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Przewodniczący poinformował, Ŝe Komisja Spraw Obywatelskich i Rodziny zapoznała się z projektem 
uchwały. Pozostałe komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XVII/163/12 zmieniającą uchwałę w sprawie trybu i sposobu powoływania 
i odwoływania członków gminnego zespołu interdyscyplinarnego do spraw przeciwdziałania przemocy 
w rodzinie oraz szczegółowe warunki jego funkcjonowania – stosunkiem głosów: za – 24, przeciwne – 0, 
wstrzymujące – 0. 
Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 6. 4) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu przejętego od Wojsk Federacji Rosyjskiej – kompleks JAR 32 – tereny TBS 
w Legnicy – ( druk – 4/XVII). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Przewodniczący poinformował, Ŝe Komisje Ekologii, Zdrowia i Polityki Socjalnej, Spraw Obywatelskich i 
Rodziny nie omawiały projektu uchwały. Pozostałe komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr/XVII/164/12 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu przejętego od Wojsk Federacji Rosyjskiej – kompleks JAR 32 – tereny TBS 
w Legnicy – stosunkiem głosów: za – 22, przeciwne – 0, wstrzymujące – 2. 
Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 6. 5) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dzielnicy Kartuzy w Legnicy – tereny usług i mieszkalnictwa, w kwartale zabudowy 
II Armii Wojska Polskiego, Wrocławska, Rzemieślnicza – ( druk – 5/XVII ). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Przewodniczący poinformował, Ŝe Komisje Ekologii, Zdrowia i Polityki Socjalnej, Spraw Obywatelskich i 
Rodziny nie omawiały projektu uchwały. Pozostałe komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Dyskusja, uwagi radnych. 
 
Radna Ewa Szymańska zapytała, czy przedłoŜony projekt uchwały dotyczy uchwały, którą uchylił wojewoda 
w poprzedniej kadencji. 
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Zastępca Prezydenta Miasta Ryszard Białek - jest to ta sama uchwała z uwzględnieniem uwag wniesionych 
przez wojewodę. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XVII?165/12 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dzielnicy Kartuzy w Legnicy – tereny usług i mieszkalnictwa, w kwartale zabudowy 
II Armii Wojska Polskiego, Wrocławska, Rzemieślnicza – stosunkiem głosów: za – 24, przeciwne – 0, 
wstrzymujące – 0. 
Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 6. 6) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Legnicy – terenu pod Legnicki Park Technologiczny – ( druk – 6/XVII ). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Przewodniczący poinformował, Ŝe Komisje Ekologii, Zdrowia i Polityki Socjalnej, Spraw Obywatelskich 
i Rodziny nie omawiały projektu uchwały. Pozostałe komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XVII/166/12 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Legnicy – terenu pod Legnicki Park Technologiczny – stosunkiem głosów:            
za – 23, przeciwne – 1, wstrzymujące –0. 
Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 6. 7) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu PKS TRANS-POL połoŜonego przy Al. Rzeczypospolitej 
w Legnicy – ( druk – 7/XVII ). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Przewodniczący poinformował, Ŝe Komisje: Ekologii, Zdrowia i Polityki Socjalnej, Spraw Obywatelskich 
i Rodziny nie omawiały projektu uchwały. Pozostałe komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XVII/167/12 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu PKS TRANS-POL połoŜonego przy Al. Rzeczypospolitej 
w Legnicy - stosunkiem głosów: za – 23, przeciwne – 0, wstrzymujące – 0. 
Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 6. 8) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Obszaru Staromiejskiego Centrum Legnicy – dla terenów MU9.1 i U6.1. –(druk - 8/XVII ). 
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Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Przewodniczący poinformował, Ŝe Komisje: Ekologii, Zdrowia i Polityki Socjalnej, Spraw Obywatelskich 
i Rodziny nie omawiały projektu uchwały. Pozostałe komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XVII/168/12 w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Obszaru Staromiejskiego Centrum Legnicy – dla terenów MU9.1 
i U6.1. – stosunkiem głosów: za – 24, przeciwne – 0, wstrzymujące – 0. 
Uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 
 
Przewodniczący powitał przybyłych na sesję pana Tadeusza Krzakowskiego Prezydenta Miasta Legnicy 
i panią Jadwigę Zienkiewicz zastępcę prezydenta. 
 
 
Ad. pkt 6. 9) Projekt uchwały w sprawie wystąpienia do Ministra Administracji i Cyfryzacji z wnioskiem 
o zniesienie urzędowej nazwy miejscowości – ( druk – 9/XVII ). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Przewodniczący poinformował, Ŝe Komisje: Ekologii, Zdrowia i Polityki Socjalnej, Spraw Obywatelskich 
i Rodziny nie omawiały projektu uchwały. Pozostałe komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XVII/169/12 w sprawie wystąpienia do Ministra Administracji i Cyfryzacji 
z wnioskiem o zniesienie urzędowej nazwy miejscowości - stosunkiem głosów: za – 24, przeciwne – 0, 
wstrzymujące – 0. 
Uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 9. 10) Projekt uchwały w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Rady Miejskiej 
Legnicy- ( druk – 10/XVII ). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Przewodniczący poinformował, Ŝe Komisja Gospodarki pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Komisja 
BudŜetu i Finansów zapoznała się z projektem uchwały. Pozostałe komisje nie omawiały projektu uchwały. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XVII/170/12 w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Rady Miejskiej 
Legnicy – stosunkiem głosów: za – 21, przeciwne – 0, wstrzymujące – 2. 
Uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
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Ad. pkt 6. 11) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie warunków udzielania bonifikat od opłaty 
z tytułu przekształcenia prawa uŜytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości 
stanowiących własność Gminy Legnica – ( druk- 11/XVII ). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Przewodniczący poinformował, Ŝe Komisja BudŜetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Pozostałe komisje nie omawiały projektu uchwały. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XVII/171/12 zmieniającą uchwałę w sprawie warunków udzielania bonifikat od 
opłaty z tytułu przekształcenia prawa uŜytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości 
stanowiących własność Gminy Legnica – stosunkiem głosów: za – 21, przeciwne – 0, wstrzymujące – 3. 
Uchwała stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 7. Interpelacje, zapytania i odpowiedzi. 
 
Radny Jacek Baczyński zapytał, czy uległy zmianie zasady przyznawania stypendiów sportowych. 
 
Prezydent Miast Legnicy Tadeusz Krzakowski - wyjaśnił, Ŝe zasady, się nie zmieniły i obowiązują nadal na 
takich samych zasadach jaki zostały przyjęte przez radę w uchwale. 
 
Radna Ewa Szymańska zapytała Przewodniczącego Rady dlaczego sam załatwia sprawy mieszkańców 
w przypadku, cytat: „kiedy mieszkańcy zwracają się do Rady Miejskiej… . Jedna sprawa dotyczyła skargi na 
działalność Prezydenta, to pan skierował sprawę do załatwienia do pana Prezydenta. Obywatel, mieszkaniec 
Legnicy zwrócił się w tej sprawie do wojewody i w tej chwili tą sprawą zajmuje się Komisja Rewizyjna. 
Czy musiał aŜ interweniować Wojewoda… . To nie dotyczy tylko tej jednej sprawy dotyczy to roŜnych pism… . 
Dlaczego pisma kierowane do Rady Miejskiej nie docierały do radnych.” Koniec cytatu. 
 
Przewodniczący poinformował, Ŝe cytat: „róŜne pisma do Rady wpływają. Ja reprezentuję Radę i dobrze, Ŝe 
pani radna powiedziała, Ŝe to są pisma. Nie wszystko co będzie napisane skarga jest skargą na Prezydenta. 
Wiele pism dotyczy pracy urzędu i w związku z tym moja metodologia działania jest taka i tylko taka. Pisma, 
które zawierają w nazwie skargę, czy które mają znamiona skargi, ja tylko pod względem prawnym się 
wypowiadam. Kieruję te pisma do radcy prawnego, który udziela mi informacji, czy to pismo według prawników 
ma znamiona skargi, czy jest to być moŜe skarga na urzędnika pana prezydenta, pracowników urzędu, czy 
firm powiązanych z urzędem miasta. W związku z tym takie pisma trafiają do załatwienia według kompetencji 
do pana prezydenta i tylko dlatego. Natomiast nie wszystkie pisma, które są adresowane do 
Przewodniczącego Rady Miejskiej,( moŜe się tutaj mylę i dziękuję za uwagę ) nie przekierowuję do państwa 
zasypując was informacjami. KaŜdy z państwa ma kontakt ze swoimi wyborcami, macie dyŜury, kontaktujecie 
się z nimi na co dzień i moŜecie sprawy w swoim trybie według własnej kompetencji załatwiać. Ja w Biurze 
Rady przeglądam pocztę, opiniuje i rozsyłam zgodnie z kompetencjami do załatwienia spraw.” Koniec cytatu.  
 
Radna Ewa Szymańska poprosiła aby pisma kierowane do Rady Miejskiej były równieŜ przekazywane 
radnym.  
 
Przewodniczący poinformował, Ŝe pisma, które będą kierowane do Rady Miejskiej będą kserowane i będą do 
dyspozycji radnych w Biurze Rady do zapoznania się. Odnośnie opinii prawnej, poinformował cytat: „Dla mnie 
opinia prawna jest opinią prawną. Nie moŜna tutaj wyciągać wniosków, Ŝe skoro radca prawny w urzędzie 
pracuje, to on podejmuje swoje decyzje, czy opinie jak gdyby tendencyjnie. To jest jedno. Poza tym nie, kaŜda 
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decyzja, czy opinia pana wojewody jest decyzją ostateczną, poniewaŜ równieŜ podlega zaskarŜaniu, 
równieŜ jest badana i w związku z tym nie jest to dla mnie Ŝaden argument.  
  

Radna Ewa Szymańska poruszyła sprawę skargi pan Mulawki cytat: „pan Mulawka przekazał mi pisma, 
między innymi złoŜony wniosek o wydanie pozwolenia na budowę. Dostał w odpowiedzi wezwanie do 
uzupełnienia wniosku, Ŝeby uiścił opłatę skarbową. W piśmie nie było napisane na jakie konto ani w jakiej 
wysokości. Pan Mulawka udał się do Wydziału Finansowego, skierowano go do Wydziału Architektury gdzie 
nikt mu nie udzielił odpowiedzi, mówiąc, Ŝe on powinien wiedzieć ile naleŜy wpłacić. Zwrócił się z wezwaniem, 
Ŝeby podano mu informację odnośnie numeru konta i wysokości opłaty. Uzyskał odpowiedź, Ŝe nazwa 
instytucji widnieje ma pieczątce, numer konta widnieje na stronie internetowej urzędu miasta… . a wysokość 
opłaty określa inwestor… . czy nie prościej było by podanie nr konta.” Koniec cytatu. 
 

Zastępca Prezydenta Miasta Ryszard Białek – poinformował, cytat: „panu Mulawce była wyjaśniana kwestia, 
tym bardziej, Ŝe w poprzednim piśmie wiedział gdzie ma wpłacić. Konto nie uległo zmianie jak i równieŜ 
wysokość kwoty.”  Koniec cytatu. 
 

Dyrektor Wydziału Gospodarki Przestrzennej, Architektury i Budownictwa Jadwiga Łpousiewicz 
poinformowała, Ŝe cytat: „obowiązująca od sześciu lat ustawa o opłacie skarbowej nakłada taki obowiązek na 
wnioskodawcę na inwestora nie na urzędnika. Urzędnik nie moŜe określać kwoty opłaty administracyjnej za 
pozwolenie na budowę. Tam są tabele, tam jest jasno i czytelnie napisane ile, za jaki obiekt, za jaką 
powierzchnię. To jest w obowiązkach projektanta i inwestora. Nie urzędnika, od sześciu lat ta ustawa 
obowiązuje.” Koniec cytatu. 
 

Radny Krzysztof Dybek poprosił o rozwaŜenie moŜliwości przesyłania radnym za pomocą poczty 
elektronicznej zeskanowanych dokumentów kierowanych do radnych w podobny sposób jak przesyłane są 
projekty uchwał. Ponadto zapytał, czy rozwaŜano na rondzie na „Piekarach” wprowadzenie dwóch lewo 
skrętów jadąc od centrum w kierunku na „Piekary”, poniewaŜ obecny jeden lewoskręt bardzo spowalnia ruch 
w kierunku szpitala. 
 

Prezydent - odpowiedź zostanie udzielona. 
 

Więcej uwag nie zgłoszono. 
 

Ad. pkt 8. Komunikaty i sprawy róŜne. 
 

Radny Jacek Baczyński zgłosił wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad apelu Rady Miejskiej 
Legnicy w sprawie przyznania telewizji „Trwam” miejsca na multipleksie cyfrowym. 
 

Radna Ewa Czeszejko-Sochacka zgłosiła wniosek przeciwny. 
 

Przewodniczący Rady Ryszard Kępa postawił pod głosowanie wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 
apelu Rady Miejskiej Legnicy w sprawie przyznania telewizji „Trwam” miejsca na multipleksie cyfrowym. 
Rada nie przyjęła wniosku stosunkiem głosów: za 10, przeciwne – 12, wstrzymujące – 1. 
 

Radny Paweł Frost – poinformował, Ŝe planowane posiedzenie Komisji Rewizyjnej 12 marca 2012 r. 
o godzinie 1000 przesunięte został na godz. 1100. 
 

Więcej uwag nie zgłoszono. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Ryszard Kępa zamknął 17 sesję Rady 
Miejskiej Legnicy. 
Protokółował: 
Janusz Siczek 
 
Legnica, dnia 07.03.2012 r. 

PRZEWODNICZĄCY  RADY 
 
 

RYSZARD  KĘPA 


